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BRM.0002.10.2018.JB 

 

 

Protokół Nr II/2018 

z II sesji Rady Miejskiej w Elblągu odbytej w dniu 20 grudnia 2018 roku 

w gmachu Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 

Rozpoczęcie obrad godz. 10.00                                     Zakończenie obrad godz. 16.16 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Otwierając obrady II sesji Rady Miejskiej Przewodniczący Rady Antoni Czyżyk stwierdził,  

iż na ogólny stan 25 radnych – na sali jest obecnie 25 radnych – co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady przywitał radnych, Prezydenta Miasta, Sekretarza Miasta, 

Skarbników Miasta, dyrektorów departamentów i jednostek organizacyjnych, przedstawicieli 

związków zawodowych i organizacji pozarządowych, Elblążan, wszystkich zaproszonych gości oraz 

media.  

Przewodniczący Rady przywitał również uczniów z II LO im. Kazimierza Jagiellończyka w Elblągu 

wraz z nauczycielem Panem Markiem Nowosadem oraz studentów Państwowej Wyższej Szkoły 

Zawodowej w Elblągu o specjalności Dziennikarstwo i Nowe Media. 

 

Lista gości obecnych na sesji stanowi załącznik do protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym – wraz z  zawiadomieniem o zwołaniu sesji  – radni otrzymali porządek obrad z projektami 

uchwał Rady Miejskiej. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Radę, że: 

1. Pan Prezydent wnosi autopoprawkę do projektu uchwały na Druku nr 13/II w sprawie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2018, 

2. Pan Prezydent wnosi o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na Druku  

nr 13A/II zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Elbląg na lata 2018-2034 – projekt uchwały rozłożono na stołach w dniu sesji, 

3. Pan Prezydent wnosi o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na Druku  

nr 13B/II zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2018 – projekt 

uchwały rozłożono na stołach w dniu sesji, 

 

Przewodniczący Rady wnosi o: 

 

1. wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na Druku nr 50A/II w sprawie skargi 

B.K. na Prezydenta Miasta Elbląg – projekt uchwały rozłożono na stołach w dniu sesji, 
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2. wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na Druku nr 50B/II w sprawie skargi 

B.K. na Dyrektora Zarządu Budynków Komunalnych – projekt uchwały rozłożono na stołach 

w dniu sesji, 

3. wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały na Druku nr 50C/II w sprawie skargi 

U.M. na Prezydenta Miasta Elbląg i Dyrektora Zarządu Budynków Komunalnych – projekt 

uchwały rozłożono na stołach w dniu sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są inne uwagi do porządku obrad.   

 

Radny Michał Missan złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad: 

–  projektu uchwały na Druku nr 14A/II w sprawie stanowiska w przedmiocie rosnących kosztów 

gospodarki odpadami i planowanej podwyżki cen energii elektrycznej – projekt uchwały rozłożono  

na stołach w dniu sesji. 

Innych propozycji do porządku obrad nie wniesiono.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym – rada może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady.  

 

Przewodniczący poinformował, że Rada przystąpi do głosowania nad wprowadzeniem projektu 

uchwały na Druku Nr 13A/II. 

 

Przeprowadzono próbne głosowanie.  

 

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” - 

wprowadziła do porządku obrad II sesji RM projekt uchwały zawarty na Druku Nr 13A/II. 

 

Przewodniczący poinformował, że Rada przystąpi do głosowania nad wprowadzeniem projektu 

uchwały na Druku Nr 13B/II. 

 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” - wprowadziła do porządku obrad II sesji RM projekt uchwały zawarty na Druku  

Nr 13B/II. 

 

Przewodniczący poinformował, że Rada przystąpi do głosowania nad wprowadzeniem projektu 

uchwały na Druku Nr 14A/II. 

 

Radny Rafał Traks zgłosił uwagę, żeby jeszcze procedować nad treścią przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący poinformował, że Rada przy każdym głosowaniu może prowadzić dyskusję. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 5 głosach „wstrzymujących się”  

(1 osoba nie głosowała) – wprowadziła do porządku obrad II sesji RM projekt uchwały zawarty 

na Druku Nr 14A/II. 

 

Przewodniczący poinformował, że Rada przystąpi do głosowania nad wprowadzeniem projektu 

uchwały na Druku Nr 50A/II. 

 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” – wprowadziła do porządku obrad II sesji RM projekt uchwały zawarty na Druku  

Nr 50A/II. 
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Przewodniczący poinformował, że Rada przystąpi do głosowania nad wprowadzeniem projektu 

uchwały na Druku Nr 50B/II. 

 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” - wprowadziła do porządku obrad II sesji RM projekt uchwały zawarty na Druku 

Nr 50B/II. 

 

Przewodniczący poinformował, że Rada przystąpi do głosowania nad wprowadzeniem projektu 

uchwały na Druku NR 50C/II. 

 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących 

się - wprowadziła do porządku obrad II sesji RM projekt uchwały zawarty na Druku  

Nr 50C/II. 

 

Przewodniczący Rady Antoni Czyżyk poddał pod głosowanie cały porządek obrad II sesji RM, wraz  

z przyjętymi zmianami. 

 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się przyjęła” porządek obrad II sesji RM. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przyjęty przez Radę Miejską porządek przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji IA. 

4. Informacja z działalności Prezydenta w okresie pomiędzy sesjami. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Elbląga w roku szkolnym 2017/2018 – 

DRUK Nr 1/II. 

6. Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Olsztynie Delegatura w Elblągu o 

stanie środowiska na obszarze miasta Elbląga w 2017 roku – DRUK Nr 2/II. 

7. Raport z realizacji w latach 2016-2018 „Programu Ochrony Środowiska dla miasta Elbląg do roku 

2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2025” – DRUK Nr 3/II. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Miejskiej: 

1) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – DRUK Nr 4/II, 

2) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – DRUK Nr 5/II, 

3) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – DRUK Nr 6/II, 

4) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – DRUK Nr 7/II, 

5) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu – DRUK Nr 8/II, 

6) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu – DRUK Nr 9/II, 

7) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu – DRUK Nr 10/II, 
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8) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla 

samorządowego zakładu budżetowego Gminy Miasta Elbląg – DRUK Nr 11/II, 

9) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Elbląg na lata 2018-2031 – DRUK Nr 12/II, 

10) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2018  

– DRUK Nr 13/II, 

11) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Elbląg na lata 2018-2034 – DRUK Nr 13A/II, 

12) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 2018 – DRUK 

Nr 13B/II, 

13) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków zamieszczonych w budżecie miasta 

Elbląg, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu finansowego 

wydatków – DRUK Nr 14/II, 

14) Projekt uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie rosnących kosztów gospodarki 

odpadami i planowanej podwyżki cen energii elektrycznej – DRUK Nr 14A/II, 

15) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawek opłat za pojemniki o określonej pojemności – DRUK Nr 15/II, 

16) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wzorów formularzy podatkowych  

w sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego obowiązujących na 

terenie miasta Elbląga – DRUK Nr 16/II, 

17) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Wiadukt 100-lecia Odzyskania Niepodległości” 

wiaduktowi położonemu w Elblągu przebiegającemu nad torami kolejowymi linii Gdańsk-

Olsztyn wzdłuż ulicy Lotniczej – DRUK Nr 17/II, 

18) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych, 

położonych w Elblągu przy ul. Mazurskiej – DRUK Nr 18/II, 

19) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego, położonego 

w Elblągu przy ul. Kieleckiej 12 wraz z udziałem w częściach wspólnych nieruchomości 

gruntowej – DRUK Nr 19/II, 

20) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej położonej 

w Elblągu przy ul. Gen. Józefa Bema – DRUK Nr 20/II, 

21) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w Elblągu przy ul. Rzepichy 2,4,6 – DRUK Nr 21/II, 

22) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w Nowinie - Gmina Elbląg – DRUK Nr 22/II, 

23) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVII/532/2017 Rady Miejskiej  

w Elblągu z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej 

położonej w Elblągu przy ul. Brzeskiej 41, z Integracyjnym Klubem Sportowym „ATAK”  

– DRUK Nr 23/II, 

24) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Elbląg do wykonywania działalności 

w zakresie telekomunikacji – DRUK Nr 24/II, 

25) Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów na wyrównywanie szans 

edukacyjnych dla uczniów gimnazjów oraz uczniów klas siódmych i ósmych szkół 

podstawowych z Gminy Miasta Elbląg – DRUK Nr 25/II, 

26) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji z budżetu Miasta Elbląga dla niepublicznych przedszkoli, szkół i placówek 

oświatowych oraz publicznych przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych 

przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz trybu 
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prowadzenia kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji – DRUK 

Nr 26/II, 

27) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy pomiędzy Gminą 

Miasto Elbląg a organizacjami pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w roku 2019 – DRUK Nr 27/II, 

28) Projekt uchwały w sprawie wykonania zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie korony drzewa 

pomnika przyrody Nr 21/1998 znajdującego się na dziedzińcu Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Elblągu przy ul. Pocztowej 2, na działce ewidencyjnej Nr 23/2, 

obręb 15 – DRUK Nr 28/II, 

29) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala 

Miejskiego św. Jana Pawła II w Elblągu – DRUK Nr 29/II, 

30) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zadań Gminy Miasto Elbląg 

finansowanych w 2018 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych – DRUK Nr 30/II, 

31) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Miasto Elbląg na 2019 rok – DRUK Nr 31/II, 

32) Projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności  

za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi – DRUK Nr 32/II, 

33) Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za pomoc rzeczową w postaci 

posiłku oraz produktów żywnościowych przyznawaną w związku z realizacją wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 – DRUK Nr 33/II, 

34) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kwot kryterium dochodowego uprawniającego do 

uzyskania pomocy w formie zasiłków celowych przyznawanych w związku z realizacją 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 – DRUK 

Nr 34/II, 

35) Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy Placu 

Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Bookmacher Sp. z o.o. z siedzibą 

w Warszawie – DRUK Nr 35/II, 

36) Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy Placu 

Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Casino Sp. z o.o. z siedzibą 

w Warszawie – DRUK Nr 36/II, 

37) Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy Placu 

Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Medella S.A. z siedzibą 

w Warszawie – DRUK Nr 37/II, 

38) Projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku przy Placu 

Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Finkorp Sp. z o.o. z siedzibą 

w Warszawie – DRUK Nr 38/II, 

39) Projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast 

Polskich – DRUK Nr 39/II, 

40) Projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Bałtyckich – DRUK  

Nr 40/II, 

41) Projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Związek Miast i Gmin 

Morskich – DRUK Nr 41/II, 

42) Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin 

Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk – DRUK Nr 42/II, 

43) Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela  do Stowarzyszenia Regionalna 

Organizacja  Turystyczna Szlak Wodny im. Króla Stefana Batorego – DRUK Nr 43/II, 
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44) Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia Żuławy – DRUK Nr 

44/II, 

45) Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Lokalnej Organizacji Turystycznej 

Kraina Zalewu Wiślanego – DRUK Nr 45/II, 

46) Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Związku Gmin Kanału Elbląskiego 

i Pojezierza Iławskiego – DRUK Nr 46/II, 

47) Projekt uchwały w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela do Związku Gmin Kanału 

Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego – DRUK Nr 47/II, 

48) Projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia Organizatorów 

Ośrodków Innowacji i Przedsiębiorczości w Polsce – DRUK Nr 48/II, 

49) Projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Zdrowych Miast Polskich – 

DRUK Nr 49/II, 

50) Projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Delegatów Hanzy – DRUK Nr 

50/II, 

51) Projekt uchwały w sprawie skargi B.K. na Prezydenta Miasta Elbląg – DRUK Nr 50A/II, 

52) projektu uchwały w sprawie skargi B.K. na Dyrektora Zarządu Budynków Komunalnych – 

DRUK Nr 50B/II, 

53) Projekt uchwały w sprawie skargi U.M. na Prezydenta Miasta Elbląg i Dyrektora Zarządu 

Budynków Komunalnych – DRUK Nr 50C/II. 

9. Przyjęcie obwieszczenia Rady Miejskiej w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały: 

1) Obwieszczenie Nr 1/II/2018 Rady Miejskiej w Elblągu w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego  uchwały w sprawie  przyjęcia Statutu Miasta Elbląg – DRUK Nr 51/II. 

10. Oświadczenia radnych. 

11. Sprawy bieżące. 

12. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1, Ad. 2 wg wstępnej części protokołu. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Czyżyk poinformował, że protokół z IA sesji RM był  

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, a w dniu sesji został wyłożony przed salą obrad. 

 

Uwag  do protokołu nie wniesiono. Przewodniczący stwierdził, że protokół został przez Radę przyjęty.  

 

Ad. 4. Informacja z działalności Prezydenta w okresie pomiędzy sesjami. 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski przedstawił informację z działalności w okresie między sesjami.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 5. Druk Nr 1/II - Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Elbląga w roku 

szkolnym 2017/2018. 

Stanowisko Komisji Finansowo – Budżetowej przedstawiła przewodnicząca Komisji Radna Krystyna 

Urbaniak – Komisja przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Elbląga w roku 

szkolnym 2017/2018 do wiadomości. 
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Stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawiła przewodnicząca Komisji 

Radna Irena Sokołowska – Komisja przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta 

Elbląga w roku szkolnym 2017/2018 do wiadomości. 

Uwag i pytań do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta Elbląga w roku 

szkolnym 2017/2018 radni nie wnieśli, zatem Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie 

Informacji przez Radę do wiadomości. 

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. Druk Nr 2/II - Informacja Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Olsztynie 

Delegatura w Elblągu o stanie środowiska na obszarze miasta Elbląga w 2017 roku. 

Stanowisko Komisji Gospodarki Miasta przedstawił przewodniczący Komisji Radny Cezary Balbuza 

– Komisja przyjęła informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Olsztynie 

Delegatura w Elblągu o stanie środowiska na obszarze miasta Elbląga w 2017 roku do wiadomości. 

Uwag i pytań do informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska w Olsztynie 

Delegatura w Elblągu o stanie środowiska na obszarze miasta Elbląga w 2017 roku radni nie 

wnieśli, zatem Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie Informacji przez Radę do wiadomości. 

 

Ad. 7. Druk Nr 3/II - Raport z realizacji w latach 2016-2018 „Programu Ochrony Środowiska  

dla miasta Elbląg do roku 2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2025”. 

Stanowisko Komisji Finansowo – Budżetowej przedstawiła przewodnicząca Komisji Radna Krystyna 

Urbaniak – Komisja przyjęła Raport z realizacji w latach 2016-2018 „Programu Ochrony Środowiska 

dla miasta Elbląg do roku 2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2025” do wiadomości. 

Stanowisko Komisji Gospodarki Miasta przedstawił przewodniczący Komisji Radny Cezary Balbuza 

– Komisja przyjęła Raport z realizacji w latach 2016-2018 „Programu Ochrony Środowiska dla miasta 

Elbląg do roku 2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2025” do wiadomości. 

Uwag i pytań do raportu z realizacji w latach 2016-2018 „Programu Ochrony Środowiska dla 

miasta Elbląg do roku 2020 z uwzględnieniem perspektywy na lata 2021-2025” radni nie wnieśli, 

zatem Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie Informacji przez Radę do wiadomości. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Miejskiej: 

 

1) Druk Nr 4/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za”, 1 przeciw i 2 głosach 

wstrzymujących się) przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Piotr Opaczewski zaapelował o głosowanie przeciw wszystkim uchwałom dot. restrukturyzacji 

zadłużenia. 

 

Radny Paweł Fedorczyk zauważył, że podobne sytuacje powinny stanowić sytuację zupełnie 

wyjątkową, bo nie są to operacje bezkosztowe. 

 

Radny Marek Pruszak dodał, że również uważa, że jest to niebezpieczny precedens i jest przeciwny 

takim zabiegom. 
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Radny Rafał Traks zapytał, jaka jest zaplanowana kwota oszczędności przed wprowadzoną propozycją 

restrukturyzacji zadłużenia? 

 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że materiały przedstawione na sesję przedstawiał 

również w kampanii wyborczej. Rozwiązanie, które przedstawia umożliwia zrealizowanie nie tylko 

inwestycji, ale i programów „miękkich”. 

 

Następnie Radny Rafał Traks zapytał, na jaki okres planowana jest restrukturyzacja – na kiedy 

planowane jest przerzucenie ostatniej raty kredytu? 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że takie zapisy znajdują się w projektach uchwał.  

 

Radny Marek Osik zaapelował, aby nie przenosić prac, które powinny odbyć się w komisjach 

właściwych rzeczowo, na obrady sesji Rady Miejskiej. Złożył również wniosek formalny  

o zamkniecie dyskusji w temacie projektu uchwały na druku Nr 4/ II. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek formalny o zamkniecie dyskusji  

w temacie projektu uchwały na Druku Nr 4/ II. 

 

Rada Miejska 17 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się” – 

przyjęła wniosek formalny o zamkniecie dyskusji w temacie projektu uchwały na Druku  

Nr 4/ II. 
 

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr II/10/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

2) Druk Nr 5/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”) przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

  

Radny Rafał Traks zapytał jak będzie wyglądała restrukturyzacja zadłużenia proponowana przez Pana 

Prezydenta po 2023 r.? 

Radny Paweł Kowszyński zapytał, czy na Komisji Finansowo-Budżetowej były konkretne 

odpowiedzi, które serie obligacji mają zostać nałożone na które zadania inwestycyjne, które rozwiną 

Miasto Elbląg? 

Wiceprezydent Janusz Nowak odpowiedział, że trudno jest określić na co idą konkretne pieniądze, 

gdyż prawo budżetowe na to nie pozwala. To Rada będzie decydowała o tym, jakie inwestycje będą 

realizowane. 

Następnie Radny Paweł Kowszyński dodał, że w uzasadnieniu do uchwały jest napisane – w celu 

pozyskania środków na zadania inwestycyjne. Zapytał jakie zadania inwestycyjne, które  

w perspektywie 10 lat przyniosą dla Miasta pozytywne skutki? 
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Wiceprezydent Janusz Nowak odpowiedział, że Pan Prezydent nie może przedstawić projektów,  

na które będą przeznaczone środki, które jeszcze nie zostały uchwalone przez Radę. 

Radny Rafał Traks powtórzył pytanie, jak będzie wyglądała restrukturyzacja zadłużenia proponowana 

przez Pana Prezydenta po 2023 r.? 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że to wszystko jest określone w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr II/11/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

3) Druk Nr 6/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się” przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Radny Rafał Traks zapytał jaka będzie zdolność inwestycyjna samorządu w kadencji 2023-2028? 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że chciałby też wiedzieć jakie będą sytuacje 

ekonomiczne zewnętrzne, jakie będą subwencje, dotacje. To co się będzie działo za parę lat to tylko 

prognoza. 

Radny Rafał Traks odpowiedział, że poprosi o prognozowaną informację. 

Wiceprezydent Janusz Nowak odpowiedział, że zachęca do analizy i przestudiowania Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Miasta Elbląg, gdyż tam są odpowiedzi i szkoda czasu na sesji, żeby 

powielać to, co jest przedstawiane przed sesją. 

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 17 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr II/12/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

4) Druk Nr 7/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”) przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 
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Rada Miejska 17 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr II/13/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

5) Druk Nr 8/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za”, 1 głosie „przeciw”  

i 2 głosach „wstrzymujących się”) przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr II/14/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

 

6) Druk Nr 9/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 6 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Radna Halina Sałata zapytała jaki jest koszt przesunięcia spłaty kredytów zawartych na druku nr 9  

i nr 10? 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że koszt jest zerowy, gdyż przesunięcie  

nie obciąża nas dodatkowymi kosztami – to jest wynegocjowane z bankiem. 

Radny Piotr Opaczewski zapytał, czy to, że przesuwamy spłatę rat kredytu w sposób bezkosztowy 

oznacza także, że nie wzrośnie ogólna suma oprocentowania, które zapłacimy za ten kredyt? 

 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że cała ta operacja jest policzona na ok. 6 mln zł 

To są koszty, które wynikają z przesunięć i negocjacji z bankami. Natomiast w całym kontekście,  

te 66 mln zł uwolnionych środków daje nam ok. 400 mln zł możliwości pozyskania pieniędzy. Czyli 

dalej odejmując te 6 mln zł, to jest ok. 360 mln środków, które są bezzwrotne, bo spłacamy  

i jednocześnie też inwestujemy. 

 

Radny Paweł Kowszyński zapytał, jaki jest dodatkowy koszt z oprocentowania kredytów w związku  

z przesunięciem terminu spłaty? 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że przesunięcie kredytów jest nieobciążone 

dodatkowymi kwotami. Natomiast cała restrukturyzacja długu i spłata będzie nas kosztowała około  

6 mln zł. 

 

Radny Paweł Kowszyński odniósł się do konkretnego projektu uchwały na druku nr 9 i zapytał, jaki 

jest dodatkowy koszt z oprocentowania spłaty kredytu w związku z przesunięciem go o te lata?  

Ile więcej będziemy musieli w 2022-2023 r. zapłacić za to, że go przesunęliśmy. 

 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że całość z wszystkich operacji i z wszystkich 

banków jest zsumowana na około 6 mln zł.  
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Radna Halina Sałata dodała, że funkcjonuje takie pojęcie w bankach jak WIBOR. Zapytała, czy bank 

godząc się na przesunięcie kredytów na następne lata, czy pozostajemy na tej samej stopie 

procentowej? 

 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że warunki się nie zmieniły, bo koszty są te same. 

Zwiększony jest koszt o to, że przesuwając część płatności przechodzi to na dłuższy okres i te 6 mln 

jest z tego przesunięcia na dłuższy okres, ale na identycznych warunkach, jakie mamy. Warunki 

zostały takie same, jakie były. 

 

Innych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 4 głosie „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr II/15/2018 zmieniającą uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

kredytu. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

7) Druk Nr 10/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 6 głosach „za” i 1 głosie  „przeciw”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Radny Paweł Kowszyński zapytał jakie będą dodatkowe koszty z oprocentowania kredytu w uchwale 

na druku nr 10? 

Przewodniczący Rady miejskiej odniósł się do pytania i stwierdził, że odpowiedź na to pytanie już 

usłyszeliśmy. 

Innych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr II/16/2018 zmieniającą uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

8) Druk Nr 11/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy Miasta Elbląg. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 7 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Radny Rafał Traks zapytał, jeżeli chodzi o wykonanie remontu targowiska miejskiego, tj. 48 tys. zł. – 

to są prace związane z tym co już jest otwarte, czy będą przewidziane jakieś nowe prace remontowe 

na targowisku miejskim?  
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Wiceprezydent Janusz Nowak odpowiedział, że to są roboty, które po podjęciu tej uchwały będą 

zakończone i opłacone. 

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr II/17/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Gminy 

Miasta Elbląg. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

9) Druk Nr 12/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2018-2031. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 5 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”  

– jedna osoba nie głosowała) przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji 

Uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 17 głosami „za”, przy 5 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” 

podjęła Uchwałę Nr II/18/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2018-2031. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

10) Druk Nr 13/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 

2018 – wraz z autopoprawką. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 7 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Radna Halina Sałata zapytała, czy projekt uchwały został zaopiniowany wraz z autopoprawką? 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że tak. 

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr II/19/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg  

na rok 2018. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

11) Druk Nr 13A/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Elbląg na lata 2018-2034 – projekt rozłożony na stołach w dniu sesji. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za” i 1 głosie „przeciw”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 22 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr II/20/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Elbląg na lata 2018-2034. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

12) Druk Nr 13B/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg na rok 

2018  – projekt rozłożony na stołach w dniu sesji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

 

Uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr II/21/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta Elbląg  

na rok 2018. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

13) Druk Nr 14/II – projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków zamieszczonych  

w budżecie miasta Elbląg, które nie wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu 

finansowego wydatków. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 7 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Radny Robert Turlej pozytywnie odniósł się do wydatku jakim jest zakup kurtyn wodnych (bramek 

zraszających). 

Radna Halina Sałata pozytywnie odniosła się do przeniesienia na przyszły rok zakupu i montażu 

kamer w miejscach dostępnych dla światłowodów 5 szt., w tym jedna obrotowa i 4 stacjonarne.   

Innych uwag nie wniesiono. 

 

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła Uchwałę Nr II/22/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

zamieszczonych w budżecie miasta Elbląg, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

oraz ustalenia planu finansowego wydatków. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że koło godz. 12:15 nastąpi przerwa w obradach i zaprosił 

wszystkich wspólnie z Prezydentem Miasta na życzenia noworoczno-świąteczne w sali obok. 

Radny Marek Pruszak zaproponował, aby zorganizować przerwę już teraz w związku z tym,  

iż następny jest projekt uchwały na Druku Nr 14A/II zaproponowany przez Radnego Michała 

Missana. 

Radny Rafał Traks dodał, że warto zastanowić się, żeby wypracować wspólne stanowisko – 

zorganizować spotkanie klubów podczas przerwy – do uchwały na Druku Nr 14A/II.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę od godz. 12:05, a inicjatywa dot. wypracowania 

wspólnego stanowiska jest po stronie szefów klubów. 

Sesję Rady Miejskiej wznowiono po przerwie o godzinie 13.10. 

 

14) Druk Nr 14A/II – projekt uchwały w sprawie stanowiska w przedmiocie rosnących kosztów 

gospodarki odpadami i planowanej podwyżki cen energii elektrycznej – projekt rozłożony na stołach 

w dniu sesji. 

Radny Michał Missan odczytał proponowaną treść załącznika do uchwały na Druku Nr 14A/II. 

Radny Marek Pruszak zaproponował dwie poprawki, które nie zmieniają wymowy pisma i to jest 

warunek poparcia projektu przedmiotowej uchwały przez Klub Radnych PiS. 

Zaproponował, aby w drugim akapicie treść miała następujące brzmienie: „Powyższe podwyżki 

związane są z wprowadzonymi przez Rząd opłatami z tytułu emisji dwutlenku węgla oraz opłatami 

środowiskowymi wynikającymi z dyrektyw Unii Europejskiej.”  

Zaproponował również zmianę w przedostatnim akapicie: „Jako przedstawiciele Miasta 

odpowiedzialni za jego rozwój i satysfakcję mieszkańców wnosimy o objęcie jednostek samorządu 

terytorialnego rekompensatami w przypadku wzrostu cen energii elektrycznej.” 

Radny Rafał Traks wyjaśnił, że Rząd nie reguluje opłat z tyt. emisji dwutlenku węgla, tylko robi  

to Unia Europejska – Komisja Europejska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że w trosce o sytuację, która może się zdarzyć, tak jak 

inne samorządy w Polsce, elbląski samorząd też może mieć ten glos. 

Radny Paweł Fedorczyk zaznaczył, że Klub PiS jest jednolicie, jak wszyscy tu siedzący i jak inni 

mieszkańcy, zatroskany sytuacją i członkowie Klubu chcą poprzeć ten projekt. Uzależniają jego 

poparcie od wprowadzenie dwóch zapisów, o których mówił Radny Marek Pruszak jako polegających 

na oczywistych faktach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował poddanie pod głosowanie osobno dwóch wniosków 

zaproponowanych przez radnego Marka Pruszaka. 

Wniosek 1 o zmianę treści załącznika uchwały na Druku Nr 14A/II: „Powyższe podwyżki 

związane są z wprowadzonymi przez Rząd opłatami z tytułu emisji dwutlenku węgla oraz opłatami 

środowiskowymi wynikającymi z dyrektyw Unii Europejskiej.”  

Przeprowadzono 2 próbne głosowania. 

Rada Miejska 12 głosami „za”, przy 13 głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się” 

– odrzuciła 1 wniosek formalny o zmianę treści załącznika uchwały na Druku Nr 14A/II. 
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Wniosek 2 o zmianę treści załącznika uchwały na Druku Nr 14A/II: „Jako przedstawiciele Miasta 

odpowiedzialni za jego rozwój i satysfakcję mieszkańców wnosimy o objęcie jednostek samorządu 

terytorialnego rekompensatami w przypadku wzrostu cen energii elektrycznej.” 

Radny Michal Missan zaznaczył, że jest to trafna propozycja. 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” – przyjęła 2 wniosek formalny o zmianę treści załącznika uchwały na Druku Nr 14A/II. 
 

Radny Marek Osik złożył wniosek formalny o 5 minut przerwy, aby uzgodnić jeszcze raz 

stanowisko  i odnieść się do poprawki w części pierwszej (wniosku 1) już przegłosowanej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 minut przerwy i poprosił przedstawicieli klubów  

o przejście do Biura Rady Miejskiej w celu uzgodnienia stanowiska. 

Sesję Rady Miejskiej wznowiono po przerwie o godzinie 13.50. 

Radny Michał Missan odczytał treść załącznika uchwały na Druku Nr 14A/II, która została 

uzgodniona podczas spotkania szefów klubów. Wspólne stanowisko – wniosek 3 o zmianę treści 

załącznika uchwały na Druku Nr 14A/II:  

„Rada Miejska w Elblągu niniejszym stanowiskiem wyraża duże zaniepokojenie rosnącymi 

kosztami obsługi systemu gospodarki odpadami, a także drastycznym wzrostem cen energii 

zaproponowanych w przetargu przez przedsiębiorstwa energetyczne.  

Powyższe podwyżki związane są z rosnącymi opłatami z tytułu emisji dwutlenku węgla oraz 

opłatami środowiskowymi.  

Twardo wyrażamy opinię, że samorządy terytorialne nie powinny finansowo odpowiadać  

za politykę Państwa.  

Zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty lokalnej jest ustawowym obowiązkiem władz 

samorządowych. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do zadań własnych miasta należą  

w szczególności sprawy: odbioru i zagospodarowania odpadów, gminnych dróg i ulic, wodociągów  

i kanalizacji, lokalnego transportu zbiorowego, ochrony zdrowia, pomocy społecznej, oświaty  

i kultury, zieleni, cmentarzy komunalnych, itp.  

Władze miasta nie chcąc wprost przerzucać całkowitego wzrostu kosztów funkcjonowania 

systemu gospodarki odpadami oraz podwyżki energii elektrycznej na mieszkańców stoją przed 

dylematem ograniczenia zakresu inwestycji miejskich albo powiększania deficytu miasta. Wybór 

powyższych wariantów jest z założenia zły dla rozwoju miasta.  

Zaznaczamy, iż podniesienie opłat lokalnych spowoduje bezpośrednio wzrost obciążeń 

finansowych i obniżenie standardu życia polskich rodzin.  

Jako przedstawiciele Miasta odpowiedzialni za jego rozwój i satysfakcję mieszkańców 

wnosimy o objęcie jednostek samorządu terytorialnego rekompensatami w przypadku wzrostu cen 

energii elektrycznej.  

Uważamy także za zasadne wystąpić z apelem o zachowanie stawek opłaty za składowanie 

odpadów niesegregowanych zmieszanych oraz odpadów biodegradowalnych odpowiednio do roku 

bieżącego, co umożliwi gminom ustalanie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

na poziomie akceptowalnym społecznie.” 

 

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie glosowała) – przyjęła 3 wniosek formalny o zmianę treści załącznika uchwały 

na Druku Nr 14A/II. 

 

15) Druk Nr 15/ II – projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawek opłat za pojemniki o określonej pojemności.  

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i 2 głosach „wstrzymujących się”) przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (przy 4 głosach „za”, braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”) przedstawił radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Radny Robert Turlej zaznaczył, że ważna jest edukacja mieszkańców w zakresie segregacji odpadów: 

„Należy zastanowić się co zrobić, aby większa liczba mieszkańców faktycznie sortowała odpady. 

Dlatego tak ważna jest edukacja i brakuje edukacji młodzieży, dorosłych, seniorów.” Zapytał jakie 

zyski roczne ma Zakład Utylizacji Odpadów z tyt. sprzedaży surowców wtórnych i co należałoby 

zrobić, aby te zyski były większe? Zapytał również o to, jakie są jednostkowe stawki za wywóz 

odpadów segregowanych i niesegregowanych po zakończonym przetargu, które wejdą w życie  

od 1 stycznia 2019 r.?  Ile wzrośnie wywóz nieczystości? 

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odpowiedział, że: „Problem tkwi w tym, że 95 % deklaruje,  

że segreguje śmieci, ale jak widać te śmieci w sposób wysegregowany nie trafiają do ZUO i wtedy 

płacona jest stawka dużo niższa a całość jest posegregowana w ZUO i wszystkie odpady, które 

odzyskujemy są sprzedawane. Problem jest w tym, że opłata za odpady niesegregowane jest dużo 

wyższa. Jeśli chodzi o Spółkę EPGK, to jest ona dużo tańsza, co widać po przetargach. Wywóz 

nieczystości przez EPGK jest tańsze niż przez konkurencję. Ponadto EPGK wykonuje dla Miasta 

zadania drogowe, które wykonywane są taniej niż przez inne firmy i to widać po przetargach.”  

Wiceprezydent Janusz Nowak dodał, że: „Miasto nie zawsze dokładało do systemu gospodarki 

odpadami, bo jak ta ustawa weszła w życie to mieliśmy nadwyżkę wpłat mieszkańców nad kosztami 

systemu i z tej nadwyżki korzystaliśmy w latach kolejnych, obniżając stawkę za odbiór tony odpadów 

segregowanych i niesegregowanych. Można powiedzieć, że obniżenie stawki było błędem, bo pewnie 

nie byłoby potrzeby tak drastycznego skoku w tej opłacie. Odpadów jest coraz więcej, a wynika  

to m.in. ze wzrostu zamożności społeczeństwa. Zauważalne jest to, że te odpady trafiają do ZUO 

bardziej zubożałe. Robimy wszystko, żeby ten odzysk był jak największy. Podkreślić należy, że ZUO 

spełnia wymogi Dyrektywy Unii Europejskiej w zakresie procenta odzyskiwanych surowców 

wtórnych.” Zaznaczył, że nie ma przed sobą danych, żeby odpowiedzieć na pytanie radnego Roberta 

Turleja jakie zyski roczne ma Zakład Utylizacji Odpadów z tyt. sprzedaży surowców wtórnych. Może 

te dane dostarczyć radnemu, ale powiedział, że nie są to duże kwoty. Dodał, że: „Nie da się zarabiać 

na odpadach w naszym krajowym systemie, bo kwoty, które pozyskujemy są nieporównywalnie 

niższe od kosztów jakie musimy wydać na pozyskanie tych surowców wtórnych. Ponadto, dokładne 

dane co do stawek za odbiór przez EPGK i przez firmę Cleaner to te stawki możemy podać za chwilę, 

bo nie mam przy sobie tych danych.” 

Radna Halina Sałata zaznaczyła, że edukacja w zakresie segregowania śmieci powinna dotyczyć 

również osób, które te śmieci odbierają. Należałoby bardziej oznakować pojemniki i pochylić się 

również nad wnioskami komisji, która pracowała w poprzedniej kadencji. 

Radny Paweł Kowszyński zwrócił uwagę, że projekt uchwały podwyższa koszta dla mieszkańców  

o 30% i to są znaczne koszty. Przypomniał, że: „26.04.2018 r. Komisja doraźna Rady Miejskiej  

do oceny funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi w Elblągu złożyła 

sprawozdanie ze swojej działalności i tam wskazała m.in., że należy szukać oszczędności w systemie. 

Komisja ta zwróciła uwagę na wiele niedociągnięć, które funkcjonują w naszym systemie 

gospodarowania odpadami, a mają wpływ na cenę końcową.” Zapytał jak wygląda, z faktur, 

rzeczywiste zagospodarowanie odpadów, czyli recykling tych odpadów? „Czy my faktycznie 30%  

z tych wszystkich odpadów przekazujemy na recykling? Czyli sprzedajemy albo nie, bo jeżeli 

sprzedajemy te odpady bądź je przetwarzamy to nie powinniśmy ponosić żadnych dodatkowych opłat 

jako samorząd.” Zapytał również: „Czy Pan Prezydent zapoznał się ze sprawozdaniem Komisji 

doraźnej do oceny funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi w Elblągu?  

Czy przeprowadził albo zlecił przeprowadzenie reorganizacji systemu odbierania i zarządzania 

odpadami? Jakie zostały wyciągnięte wnioski z tego przeglądu, audytu i czy zostały one wdrożone?” 

Zapytał także: „Ile ton śmieci w 2017 r. wytworzonych z miasta przyjęło ZUO, a na ile ton, z faktur, 

ma sprzedaży – chodzi o %? Czy procentowo Miasto Elbląg w 2018 r. poddało recyklingowi bądź 
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sprzedało ponad 30% odpadów innym podmiotom z czego byśmy nie musieli podlegać opłatom 

karnym i czy jesteśmy przygotowani na kolejne lata, aby ZUO sprzedawało 40% i 50% bądź 

przetwarzało te odpady w takich ilościach?” 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaznaczył, że te wszystkie szczegółowe pytania należało zadać  

na komisjach.  

Prezydent Miasta Witold Wróblewski powiedział, że radny Paweł Kowszyński mówi nieprawdę –  

pomieszane są wszystkie wątki. Dodał, że: „Mamy najnowocześniejszy zakład utylizacji odpadów  

w Polsce. Przede wszystkim za problemem jest odprowadzana opłata za tzw. balast – za to co zostaje  

na zakładzie utylizacji po segregacji. Trzy lata temu płaciliśmy 305 zł. od tony, od nowego roku 

będziemy płacili ponad 3,5 tys. zł. od tony i to jest opłata, która niezależnie od tego, czy my spełniamy 

czy nie spełniamy dyrektywy jest ponoszona przez ZUO. Za opłaty segregowane nie ma opłaty i tak 

duży wzrost opłaty za balast nie jest rekompensowany przychodami z tego co uzyskujemy  

ze sprzedaży segregowanych surowców jak i wnoszenia środków finansowych za tzw. opłatę  

od mieszkańca. Cena prądu jeszcze nie była liczona do tej propozycji cenowej. My dzisiaj, żeby 

zbilansować cały system na „0”, to powinniśmy podnieść dużo więcej. Rekompensujemy wzrost 

kosztu balastu 3,5 tys. zł. od tony i tu jest zasadniczy problem a nie w systemie.” 

Wiceprezydent Janusz Nowak dodał, że mieszkańcy, mimo, że deklarują segregację odpadów 

komunalnych to tak naprawdę ich nie segregują. Zauważył, że: „Gdyby te odpady segregowane 

trafiały w czystej postaci do ZUO, to byśmy na tym zarabiali. Natomiast odzyskanie ich z odpadów 

zmieszanych jest droższe niż sprzedaż ich na wolnym rynku. Ponadto, są problemy ze zbyciem 

niektórych surowców wtórnych. Mamy surowce wtórne, które zalegają nam na ZUO, bo nie ma 

chętnych, żeby je kupić, to jak mam pokazać Panu, że tyle samo sprzedajemy co odzyskujemy?” 

Dodał, że: „Dziś jest ekonomicznie nieopłacalna segregacja odpadów i podejrzewam, że dlatego 

narzucane są tak drakońskie opłaty za składowanie balastu. Nie rozumiem natomiast, dlaczego my, 

którzy ponieśliśmy tak duże koszty na wybudowanie nowoczesnego zakładu utylizacji odpadów, który 

wypełnia zapisy dyrektyw unijnych, ponosimy tak duże opłaty za składowanie balastu. Prawo pozwala 

nam na to, abyśmy tyle balastu ile odkładamy składowali i nie rozumiem, za co płacimy takie 

pieniądze.” 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział: „Rozumiem, że w poprzedniej i jeszcze poprzedniej 

kadencji problem odbioru nieczystości był problemem, przez który musieliśmy powołać doraźne 

komisje, które rozwiązywałyby te problemy i właściwie nawet, jeżeli były wnioski, żeby co roku 

weryfikować koszty odbioru i utylizacji, to my jako radni nie podejmowaliśmy takich decyzji.  

My tylko wnioskowaliśmy, że trzeba poprawić, ale nigdy nie pochyliliśmy się nad tym, żeby nawet  

o 50 groszy podnieść. Skutki – dopłacaliśmy do tego. Chciałbym, żebyśmy sobie powiedzieli, że to co 

było to było i nie wspominać tego, jakie raporty są, bo w tych raportach też sugerowaliśmy, żeby 

jednak zwiększyć koszty tych opłat i tego nie zrobiliśmy. Tutaj głos do Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Miasta, ale być może wśród nas są osoby, które by w sposób skuteczny, efektywny  

w przyszłości taki zespół można powołać i postawić wnioski, pochylić się nad tym, czego  

nie dokonaliśmy w poprzednich a dzisiaj możemy kaskadowo, niestety, decydować o pewnych 

kosztach.” 

Radny Rafał Traks stwierdził, że jak sam Wiceprezydent Janusz Nowak powiedział, o największym 

problemie jaki istnieje w systemie, czyli o nieszczelności naszego systemu. Dodał, że: „Z miasta 

przyjeżdża zbyt dużo śmieci niesegregowanych i to jest nasz największy problem, bo jeżeli do ZUO 

przyjeżdżałyby odpady segregowane to ten system by się zwracał. Nad tym trzeba popracować, żeby 

uszczelnić system, żeby te śmieci z miasta faktycznie przyjeżdżały segregowane. Edukacja i jeszcze 

raz edukacja jak wspomniał radny Robert Turlej. Trzeba się zastanowić i pochylić się nad tym, bo to 

jest poważny temat, bo przecież nie będziemy co roku zwiększali kosztów opłaty śmieciowej tylko  

i wyłącznie dlatego, bo mieszkańcy deklarują, że segregują, a nie segregują. Trzeba się na tym 
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zastanowić, żeby mieszkańcy, którzy deklarują, że segregują, żeby to segregowali, bo jeżeli ten 

problem zostanie rozwiązany, to problemu z opłatami śmieciowymi aż tak drastycznych nie będzie.” 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że jeszcze raz apeluje do Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Miasta, ale również do wszystkich radnych łącznie z Rafałem Traksem o to, żeby się 

włączyć i skutecznie opracować i egzekwować to, co jesteśmy w stanie wypracować. 

Wiceprezydent Janusz Nowak dodał, że nawet z kontrolą segregacji jest problem. Trudno w budynku 

wielorodzinnym wyegzekwować segregację odpadów. Jedyne rozwiązanie to edukacja, pełna 

świadomość mieszkańców i segregacja odpadów – wtedy nie będzie problemu. 

Radny Paweł Fedorczyk zaznaczył, że dokument z komisji doraźnej to był dokument otwarty  

i wnioski nie były końcowe. Dodał, że: „Bardzo często te wnioski były na dużym stopniu ogólności, 

natomiast ponieważ to był system otwarty, to jeżeli nie chcemy brnąć tylko w jedną możliwą drogę, 

czyli podnoszenia tych opłat, to trzeba w końcu zastanowić się nad permanentnością tych spotkań, 

rozmów i tej analizy, bo ona była niezakończona – zupełnie otwarta. Nie może być tak, że ta komisja 

zrobiła swoje i temat jest załatwiony.” Dodał, że Miasto będzie w jakiś sposób solidarne  

z mieszkańcami i nie może być jedynym sposobem przerzucenia wszystkich kosztów na 

mieszkańców. 

Radny Mieczysław Szałachowski zauważył, że z doświadczenia wie, że 100% selektywna zbiórka 

odpadów budownictwie wielorodzinnym jest nie do wyegzekwowania. Rozwiązania regulaminowe 

mogłyby ten problem rozwiązać. Dyskutowane dzisiaj elementy mogłyby równie dobrze być 

przeniesione na poziom Komisji Gospodarki Miasta, to dzisiaj nie było by tyle głosów w dyskusji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował do wszystkich przewodniczących komisji, żeby te bardzo 

istotne sprawy i wnioski komisji były wypracowane na komisji.  

Prezydent Miasta Witold Wróblewski odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi. Zaznaczył, że nie 

przenoszą tej opłaty w taki sposób, żeby zbilansować finanse dochodów z wydatkami na „0”. 

Proponując zwyżkę, bo jest to konieczność w tej chwili i nie ma innej możliwości i tak zakładają 

partycypację pieniędzy budżetowych do całego systemu.  

Radny Paweł Kowszyński powiedział, że żeby nie dopłacać do systemu zarządzania odpadami 

komunalnymi, żeby się bilansował to nasze miasto powinno przeprowadzić reorganizację  

i restrukturyzację całego systemu zarządzania odpadami komunalnymi.  

Radny Michał Missan odczytał skład Komisji Gospodarki Miasta. Zauważył, że Wiceprzewodniczący 

Janusz Hajdukowski jest członkiem przedmiotowej komisji i chyba wszystkiego dowiedział się na 

komisji i ani razu głosu nie zabrał mimo to, że jest znany z tego, że ma dużo do powiedzenia na temat 

gospodarki miasta – był Wiceprezydentem. Zachęcił Radnego Pawła Kowszyńskiego i Rafała Traksa 

do pracy w Komisji Gospodarki Miasta.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję. 

 

Rada Miejska 16 głosami „za”, przy 7 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr II/23/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stawek opłat  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawek opłat za pojemniki o określonej 

pojemności. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej przeprosił za niedopełnienie obowiązku przeprowadzenia 

głosowania projektu uchwały na Druku Nr 14A/II – projekt rozłożony na stołach z autopoprawką 

przegłosowaną przez Radę. Wyjaśnił, że Rada przegłosowała treść stanowiska, a nie przegłosowała 

projektu uchwały. Następnie przeprowadzono głosowanie. 

Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/24/2018 w sprawie stanowiska w przedmiocie rosnących kosztów 

gospodarki odpadami i planowanej podwyżki cen energii elektrycznej 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

16) Druk Nr 16/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia wzorów formularzy 

podatkowych w sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego 

obowiązujących na terenie miasta Elbląga. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/25/2018 zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia wzorów formularzy podatkowych w sprawie podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego obowiązujących na terenie miasta Elbląga. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

17) Druk Nr 17/II – projekt uchwały w sprawie nadania nazwy „Wiadukt 100-lecia Odzyskania 

Niepodległości” wiaduktowi położonemu w Elblągu przebiegającemu nad torami kolejowymi linii 

Gdańsk-Olsztyn wzdłuż ulicy Lotniczej. 

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Radny Marek Pruszak zaznaczył, że: „W poprzedniej kadencji nie udało się tego dokonać, teraz Panu 

się uda oczywiście, no i dobrze. Takie są prawa demokracji (…). Wtedy, jakby nie puściliśmy tego  

z tego względu, żeby nie wprowadzać tej wielkiej rocznicy 100-lecia Odzyskania Niepodległości  

w kampanię wyborczą. Kampania się skończyła tak jak Pan Prezydent mówił i pracujemy normalnie. 

Uważam, że można to poprzeć i ja też to poprę, ale mam jedną prośbę do Pana Prezydenta. Czy uda 

się zrealizować pewne pomysły, które były zrealizowane, przedstawione, zaakceptowane przez tzw. 

Komitet Organizacyjny Obchodów Stulecia Odzyskania Niepodległości, do ten rok wyborczy 

rzeczywiście nie sprzyjał pracy, przeszkalał nam w pewnych sprawach. Niedobrze, że tak się dzieje, 

że nie potrafimy, mówię też o sobie, jakoś normalnie funkcjonować w roku wyborczym. I mam 

pytanie do Pana Prezydenta, czy uda się zrealizować też inne pomysły, chociażby murale w miejscach, 

które zostały wskazane, akceptowane przez Komitet Organizacyjny? Czy da się to zrobić, czy znajdą 

się środki w przyszłym roku (…)”. 
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Prezydent Miasta Witold Wróblewski podziękował za takie stanowisko i zaznaczył, że już w kwietniu 

wniósł projekt przedmiotowej uchwały i zdążyliby jeszcze, zanim kampania by się zaczęła. 

Podziękował za poparcie w jednym z ważniejszych jubileuszy, który był w tym roku. Co do realizacji 

pomysłów zaakceptowanych przez tzw. Komitet Organizacyjny Obchodów Stulecia Odzyskania 

Niepodległości, jeżeli nie wszystkie zostały zrealizowane to pochylą się na tym, żeby się nad tym 

zastanowić. Wszystko wymaga czasu. 

Innych uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 22 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (3 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/26/2018 w sprawie nadania nazwy „Wiadukt 

100-lecia Odzyskania Niepodległości” wiaduktowi położonemu w Elblągu przebiegającemu nad 

torami kolejowymi linii Gdańsk-Olsztyn wzdłuż ulicy Lotniczej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

18) Druk Nr 18/II – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych, położonych w Elblągu przy ul. Mazurskiej. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (6 osób nie głosowało) podjęła Uchwałę Nr II/27/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych, położonych w Elblągu przy ul. Mazurskiej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

19) Druk Nr 19/II – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie lokalu użytkowego, 

położonego w Elblągu przy ul. Kieleckiej 12 wraz z udziałem w częściach wspólnych nieruchomości 

gruntowej. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

Rada Miejska 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (7 osób nie głosowało) podjęła Uchwałę Nr II/28/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

lokalu użytkowego, położonego w Elblągu przy ul. Kieleckiej 12 wraz z udziałem w częściach 

wspólnych nieruchomości gruntowej. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  
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Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

20) Druk Nr 20/II – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Elblągu przy ul. Gen. Józefa Bema. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (5 osób nie głosowało) podjęła Uchwałę Nr II/29/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej położonej w Elblągu przy ul. Gen. Józefa Bema.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

21) Druk Nr 21/II – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w Elblągu przy ul. Rzepichy 2,4,6. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 21 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (4 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/30/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych położonych w Elblągu przy ul. Rzepichy 2,4,6. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

22) Druk Nr 22/II – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowych położonych w Nowinie - Gmina Elbląg. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/31/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowych położonych w Nowinie - Gmina Elbląg. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

23) Druk Nr 23/II – projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXVII/532/2017 Rady 

Miejskiej w Elblągu z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanej 

położonej w Elblągu przy ul. Brzeskiej 41, z Integracyjnym Klubem Sportowym „ATAK”. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr II/32/2018 w sprawie uchylenia uchwały  

nr XXVII/532/2017 Rady Miejskiej w Elblągu z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

nieruchomości zabudowanej położonej w Elblągu przy ul. Brzeskiej 41, z Integracyjnym 

Klubem Sportowym „ATAK”. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

24) Druk Nr 24/II – projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miasta Elbląg do wykonywania 

działalności w zakresie telekomunikacji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/33/2018 w sprawie przystąpienia Gminy 

Miasta Elbląg do wykonywania działalności w zakresie telekomunikacji. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

25) Druk Nr 25/II – projekt uchwały w sprawie zasad udzielania stypendiów na wyrównywanie szans 

edukacyjnych dla uczniów gimnazjów oraz uczniów klas siódmych i ósmych szkół podstawowych  

z Gminy Miasta Elbląg. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki (jednogłośnie przy 6 głosach 

„za”) przedstawiła radna Irena Sokołowska – Przewodnicząca Komisji. 

Radny Marek Pruszak zaznaczył, że pozytywnie ocenia motywowanie najzdolniejszych uczniów  

za pomocą stypendiów. 

Innych uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/34/2018 w sprawie zasad udzielania 

stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów gimnazjów oraz uczniów klas 

siódmych i ósmych szkół podstawowych z Gminy Miasta Elbląg. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

26) Druk Nr 26/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Elbląga dla niepublicznych przedszkoli, szkół i placówek 

oświatowych oraz publicznych przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz trybu prowadzenia kontroli 

prawidłowości pobierania i wykorzystania udzielonej dotacji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki (jednogłośnie przy 6 głosach 

„za”) przedstawiła radna Irena Sokołowska – Przewodnicząca Komisji. 

Innych uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 22 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr II/35/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie 

ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Miasta Elbląga dla niepublicznych 

przedszkoli, szkół i placówek oświatowych oraz publicznych przedszkoli, szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niż jednostki samorządu 

terytorialnego oraz trybu prowadzenia kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystania 

udzielonej dotacji. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

27) Druk Nr 27/II – projekt uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy pomiędzy Gminą Miasto Elbląg a organizacjami pozarządowymi prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego w roku 2019. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Polityki Regionalnej i Promocji Miasta (jednogłośnie przy 6 głosach 

„za”) przedstawił radny Marek Pruszak – Przewodniczący Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (jednogłośnie pozytywnie) 

przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 
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Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr II/36/2018 w sprawie uchwalenia rocznego 

programu współpracy pomiędzy Gminą Miasto Elbląg a organizacjami pozarządowymi 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2019. 

 Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

28) Druk Nr 28/II – projekt uchwały w sprawie wykonania zabiegów pielęgnacyjnych w obrębie 

korony drzewa pomnika przyrody Nr 21/1998 znajdującego się na dziedzińcu Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Elblągu przy ul. Pocztowej 2, na działce ewidencyjnej Nr 23/2, obręb 15. 

Pozytywne stanowisko Komisji Gospodarki Miasta (jednogłośnie przy 5 głosach „za”) przedstawił 

radny Cezary Balbuza – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/37/2018 w sprawie wykonania zabiegów 

pielęgnacyjnych w obrębie korony drzewa pomnika przyrody Nr 21/1998 znajdującego się na 

dziedzińcu Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Elblągu przy ul. Pocztowej 2, na działce 

ewidencyjnej Nr 23/2, obręb 15. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

29) Druk Nr 29/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 

Szpitala Miejskiego św. Jana Pawła II w Elblągu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, że przedmiotowy projekt uchwały przedkładany jest Radzie 

Miejskiej do zaakceptowania z uwagi na konieczność dokonania zmian osobowych w składzie Rady 

Społecznej Szpitala. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (przy 7 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”) przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 

Do Rady Społecznej  Szpitala Miejskiego św. Jana Pawła II w Elblągu zgłoszono: 

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Missan w imieniu klubu KO zgłosił radną Irenę 

Sokołowską, radnego Bogusława Tołwińskiego oraz swoją osobę,   

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Hajdukowski w imieniu klubu PiS zgłosił radną Halinę 

Sałata, radną Jolantę Lisewską oraz swoją osobę,   

- radny Mieczysław Szałachowski w imieniu klubu KWW Witolda Wróblewskiego zgłosił radną 

Monikę Dwojakowską oraz radnego Andrzeja Tomczyńskiego. 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Proponowane osoby zostały wpisane do projektu uchwały na Druku Nr 29/II.  

Uwag nie wniesiono.  
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Rada Miejska 25 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/38/2018 zmieniający uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej 

Szpitala Miejskiego św. Jana Pawła II w Elblągu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

30) Druk Nr 30/II – projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zadań Gminy Miasto 

Elbląg finansowanych w 2018 roku ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (jednogłośnie pozytywnie) 

przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 22 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (2 osoby nie głosowały) podjęła Uchwałę Nr II/39/2018 zmieniającą uchwałę w sprawie 

określenia zadań Gminy Miasto Elbląg finansowanych w 2018 roku ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

31) Druk Nr 31/II – projekt w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych dla Gminy Miasto Elbląg na 2019 rok. 

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (jednogłośnie pozytywnie) 

przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/40/2018 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Miasto Elbląg na 2019 rok.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

32) Druk Nr 32/II – projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych oraz w schroniskach dla osób bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (jednogłośnie pozytywnie) 

przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/41/2018 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w schroniskach dla osób bezdomnych oraz w schroniskach dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

33) Druk Nr 33/II – projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za pomoc 

rzeczową w postaci posiłku oraz produktów żywnościowych przyznawaną w związku z realizacją 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (jednogłośnie pozytywnie) 

przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki (jednogłośnie przy 6 głosach 

„za”) przedstawiła radna Irena Sokołowska – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/42/2018 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków za pomoc 

rzeczową w postaci posiłku oraz produktów żywnościowych przyznawaną w związku 

z realizacją wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

34) Druk Nr 34/II – projekt uchwały w sprawie podwyższenia kwot kryterium dochodowego 

uprawniającego do uzyskania pomocy w formie zasiłków celowych przyznawanych w związku  

z realizacją wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023.  

Pozytywne stanowisko Komisji Finansowo-Budżetowej (jednogłośnie przy 6 głosach „za”) 

przedstawiła radna Krystyna Urbaniak – Przewodnicząca Komisji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych (jednogłośnie pozytywnie) 

przedstawiła radna Małgorzata Adamowicz – Przewodnicząca Komisji. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki (jednogłośnie przy 6 głosach 

„za”) przedstawiła radna Irena Sokołowska – Przewodnicząca Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/43/2018 w sprawie podwyższenia kwot kryterium dochodowego 

uprawniającego do uzyskania pomocy w formie zasiłków celowych przyznawanych w związku z 

realizacją wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

35) Druk Nr 35/ II – projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Bookmacher Sp. z o.o. 

z siedzibą w Warszawie.  

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/44/2018 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w 

budynku przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Bookmacher 

Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

36) Druk Nr 36/II – projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Casino Sp. z o.o. z siedzibą 

w Warszawie.  

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/45/2018 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry  

w budynku przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Casino  

Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

37) Druk Nr 37/II – projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Medella S.A. z siedzibą 

w Warszawie.  
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Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/46/2018 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry  

w budynku przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Medella S.A. 

z siedzibą w Warszawie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

38) Druk Nr 38/II – projekt uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku 

przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Finkorp Sp. z o.o. z siedzibą 

w Warszawie.  

Pozytywne stanowisko Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Samorządowych (jednogłośnie przy  

5 głosach „za”) przedstawił radny Krzysztof Konert – Przewodniczący Komisji. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 24 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/47/2018 w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry  

w budynku przy Placu Słowiańskim 2 (Hotel Arbiter) w Elblągu na wniosek spółki Finkorp  

Sp. z o.o. z siedzibą w Warszawie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

39) Druk Nr 39/II – projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Ogólnego 

Związku Miast Polskich.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przedstawiciele Gminy Miasto Elbląg do związków 

i stowarzyszeń wybierani są uchwałami Rady Miejskiej w Elblągu na okres trwania kadencji władz 

gminy. W związku z przeprowadzonymi wyborami do samorządów gminnych w październiku 2018 

roku zachodzi potrzeba dokonania wyboru przedstawicieli na nową kadencję 2018-2023. Prezydent 

Miasta Witold Wróblewski jest wpisany w treści projektu uchwały na Druku Nr 39/II. 

Uwag nie wniesiono.  

Rada Miejska 22 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr II/48/2018 w sprawie wyboru delegata  

do Zgromadzenia Ogólnego Związku Miast Polskich. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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40) Druk Nr 40/II – projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Związku Miast Bałtyckich. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Missan w imieniu klubu KO zgłosił radnego Roberta 

Turleja.   

 

Radny Robert Turlej był nieobecny, ale złożył pisemne oświadczenie o wyrażeniu zgody  

na kandydowanie – oświadczenie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Rada Miejska 22 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” (1 osoba nie głosowała) podjęła Uchwałę Nr II/49/2018 w sprawie wyboru delegata  

do Związku Miast Bałtyckich. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

41) Druk Nr 41/II – projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Związek Miast  

i Gmin Morskich. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Hajdukowski w imieniu klubu PiS zgłosił swoją osobę. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/50/2018 w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Związek 

Miast i Gmin Morskich. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

42) Druk Nr 42/II – projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin 

Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uprawnionym delegatem jest Prezydent Miasta 

Witold Wróblewski. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/51/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin 

Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Bałtyk. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

43) Druk Nr 43/II – projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia 

Regionalna Organizacja Turystyczna Szlak Wodny im. Króla Stefana Batorego. 
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Radny Mieczysław Szałachowski w imieniu klubu KWW Witolda Wróblewskiego zgłosił radnego 

Marka Burkhardt. 

Radny Marek Burkhardt wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/52/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia 

Regionalna Organizacja  Turystyczna Szlak Wodny im. Króla Stefana Batorego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

44) Druk Nr 44/II – projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia Żuławy. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Missan w imieniu klubu KO zgłosił radnego Wojciecha 

Karpińskiego. 

 

Radny Wojciech Karpiński wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przeprowadzono 2 próbne głosowania. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/53/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia 

Żuławy. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

45) Druk Nr 45/II – projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Kraina Zalewu Wiślanego. 

Radny Mieczysław Szałachowski w imieniu klubu KWW Witolda Wróblewskiego zgłosił radnego 

Marka Osik. 

Radny Marek Osik wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/54/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela do Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Kraina Zalewu Wiślanego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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46) Druk Nr 46/II – projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Związku Gmin Kanału 

Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Missan w imieniu klubu KO zgłosił radnego Marka 

Kamm. 

Radny Marek Kamm wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 

„wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr II/55/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela do 

Związku Gmin Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

47) Druk Nr 47/II – projekt uchwały w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela do Związku 

Gmin Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego.  

Radny Mieczysław Szałachowski w imieniu klubu KWW Witolda Wróblewskiego zgłosił radnego 

Krzysztofa Konert. 

Radny Krzysztof Konert wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/56/2018 w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela do Związku 

Gmin Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

48) Druk Nr 48/II – projekt uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia 

Organizatorów Ośrodków Innowacji i Przedsiębiorczości w Polsce.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Missan w imieniu klubu KO zgłosił radną Irenę 

Sokołowską. 

Radna Irena Sokołowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/57/2018 w sprawie wyboru przedstawiciela do Stowarzyszenia 

Organizatorów Ośrodków Innowacji i Przedsiębiorczości w Polsce. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 
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49) Druk Nr 49/II – projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Zdrowych Miast 

Polskich.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Michał Missan w imieniu klubu KO zgłosił radną Malgorzatę 

Adamowicz. 

Radna Małgorzata Adamowicz wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/58/2018 w sprawie wyboru delegata do Stowarzyszenia Zdrowych 

Miast Polskich. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

50) Druk Nr 50/II – projekt uchwały w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Delegatów 

Hanzy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Janusz Hajdukowski w imieniu klubu PiS zgłosił radnego Rafała 

Traks. 

Radny Rafał Traks wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/59/2018 w sprawie wyboru delegata do Zgromadzenia Delegatów 

Hanzy. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

51) Druk Nr 50A/II – projekt uchwały w sprawie skargi B.K. na Prezydenta Miasta Elbląg – projekt 

uchwały rozłożony na stołach w dniu sesji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Skarg, wniosków i petycji (jednogłośnie pozytywnie) przedstawił 

radny Marek Osik – Przewodniczący Komisji. 

Innych uwag nie wniesiono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/60/2018 w sprawie skargi B.K. na Prezydenta Miasta Elbląg. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

52) Druk Nr 50B/II – projekt uchwały w sprawie skargi B.K. na Dyrektora Zarządu Budynków 

Komunalnych – projekt uchwały rozłożony na stołach w dniu sesji. 
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Pozytywne stanowisko Komisji Skarg, wniosków i petycji (jednogłośnie pozytywnie) przedstawił 

radny Marek Osik – Przewodniczący Komisji. 

Innych uwag nie wniesiono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/61/2018 w sprawie skargi B.K. na Dyrektora Zarządu Budynków 

Komunalnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

53) Druk Nr 50C/II – projekt uchwały w sprawie skargi U.M. na Prezydenta Miasta Elbląg  

i Dyrektora Zarządu Budynków Komunalnych – projekt uchwały rozłożony na stołach w dniu sesji. 

Pozytywne stanowisko Komisji Skarg, wniosków i petycji (jednogłośnie pozytywnie) przedstawił 

radny Marek Osik – Przewodniczący Komisji. 

Innych uwag nie wniesiono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła Uchwałę Nr II/62/2018 w sprawie skargi U.M. na Prezydenta Miasta Elbląg  

i Dyrektora Zarządu Budynków Komunalnych. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Przyjęcie obwieszczenia Rady Miejskiej w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały. 

Druk Nr 51/II – Obwieszczenie Nr 1/II/2018 Rady Miejskiej w Elblągu w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego  uchwały w sprawie  przyjęcia Statutu Miasta Elbląg. 

Uwag nie wniesiono. 

Rada Miejska 23 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących 

się” podjęła obwieszczenie Nr 1/II/2018 Rady Miejskiej w Elblągu w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego  uchwały w sprawie  przyjęcia Statutu Miasta Elbląg. 

Obwieszczenie stanowi załącznik do protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10. Oświadczenia Radnych. 

Radny Marek Pruszak złożył oświadczenie o złożeniu inicjatywy uchwałodawczej w sprawie 

wysokości oraz warunków udzielenia bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Gminy Miasta Elbląg w prawo własności 

tych gruntów. Kopia pisma stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie radny Marek Kamm złożył oświadczenie dotyczące uchwalenia przez Radę Miejską  

VI kadencji uchwały w sprawie polityki rowerowej. Oświadczenie stanowi załącznik do protokołu. 

Innych oświadczeń nie było. 
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Ad. 11. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Czyżyk poinformował, ze zgodnie z rozstrzygnięciem 

nadzorczym Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 22 października 2018 r. należy wskazać,  

że prawa i obowiązki radnych określa ustawa o samorządzie gminnym Żaden z przepisów prawa, nie 

obliguje radnych do pełnienia dyżurów ani do spotkań z mieszkańcami. Podkreślić należy, że są to 

niewątpliwie postawy pożądane, jednak akt prawa miejscowego, nie może nakładać na radnego 

obowiązków innych niż wynikające z przepisów ustawy. W dniu 5 grudnia odbyło się spotkanie 

Prezydium Rady, w trakcie którego ustalono, że dyżury dobrowolne Przewodniczącego i zastępców 

Przewodniczącego Rady Miejskiej odbędą się w każdy wtorek między godziną 15:00 a 16:30 

począwszy od 1.01.02019 r. Radni, którzy są chętni do spotkań z mieszkańcami na terenie Urzędu 

Miejskiego, proszeni są o zgłaszanie się do Biura Rady Miejskiej. Uzgodniono i proponuje się, żeby 

najdogodniejsze terminy spotkań to będą również wtorki od 15:00 do 16:30, gdyż w tym czasie 

pracują pracownicy Urzędu Miejskiego, jak również w czwartki od 14:30 do 16:00. Deklaracje  

o planowanych dyżurach należy zgłosić do Biura Rady Miejskiej. Dodatkowo głos radnych był taki, 

że będą chcieli organizować dyżury czy spotkania z mieszkańcami na terenie Miasta Elbląg to prosi  

o podawanie miejsc i to w tym przypadku skorzystamy z  informacji, którą Biuro Rady upubliczni. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w dniu  

24 stycznia 2019 r. o godz. 10.00. 

 
Następnie radny Cezary Balbuza powtórzył apel Przewodniczącego Rady i zachęcił do formalnego 

rozszerzenia składu Komisji Gospodarki Miasta lub uczestnictwa w posiedzeniach, gdyż poruszane  

są społecznie ważne tematy.  

 

Ad. 5. Zakończenie obrad sesji.  

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Czyżyk ogłosił 

zakończenie II sesji Rady Miejskiej. 

Nagranie filmowe z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

   Protokołowała          Przewodniczący 

Justyna Bieszczad               Rady Miejskiej w Elblągu 

 

                        Antoni Czyżyk 

 


